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نگاه  بــه  اشــاره  با  رئیس جمهور 
کرامت محــور دولت در قبــال مردم 
گفت: هیچ گونه رفتار و اقدام سلبی در 
مواجهه با مردم در دســتور کار دولت 
نیست و تمام تلاش ما آن است که مردم 
خدمت  برای  دولت  این  کنند  احساس 
به آنها آمده، نه برای منافع شخصی یا 

جناحی.
به گزارش ایسنا، مســعود پزشکیان در 
دیدار اعضای فراکســیون مستقلین مجلس 
شــورای اسلامی، به تعامل گسترده دولت با 
مجلس در دوره اخیر اشــاره کرد و با تاکید 
بر این که »لازمه تحقق پیشــرفت و توسعه، 
دســتیابی به زبــان مشــترک و حرکت بر 
مدار شــاخص های روشن در تعاملات میان 
قواست«، گفت: دولت وفاق ملی طی ۹ ماه 
گذشته، بیش از تمامی دولت های پیشین با 
نمایندگان محترم مجلس نشست، گفت وگو 
و تعامل داشته و این روند همدلانه، با جدیت 
استمرار خواهد یافت؛ در مسیر خدمت، هیچ 
تفاوتی میان دولتمردان و نمایندگان مجلس 

قائل نیستیم.
وی با تأکید بر رویکرد مردم محور دولت 
افزود: دولــت در هر اقــدام و تصمیمی در 
ســطح کلان، خود را متعهد به مشارکت و 
اقناع مردم می دانــد و هیچ تصمیمی بدون 
در نظر گرفتن افکار عمومی و جلب همراهی 

جامعه اتخاذ نخواهد شد.
وی با اشــاره به نگاه کرامت محور دولت 
در قبال مــردم تصریح کرد: هیچ گونه رفتار 
و اقدام سلبی در مواجهه با مردم در دستور 
کار دولت نیســت و تمام تلاش ما آن است 
که مردم احســاس کنند ایــن دولت برای 
خدمت به آنها آمده، نه برای منافع شخصی 

یا جناحی.
رئیس جمهــور آموزه های دینی مبنی بر 
برابری انسان ها فارغ از نژاد، مذهب و قومیت 

را برای دولت الهام بخش و از شــاخصه های 
مهم حکمرانی دانست و اظهار داشت: تمام 
اقشار ملت ایران، فارغ از قومیت، نژاد، مذهب 
و بــاور، از حقوق برابــر برخوردارند و دولت 
خدمت رسانی بی تبعیض به همه شهروندان 

را وظیفه قطعی خود می داند.
وی همچنین درباره مذاکرات غیرمستقیم 
بــا آمریکا نیز تأکید کــرد: این مذاکرات در 
هماهنگی کامل با مقام معظم رهبری صورت 
خواهد گرفت و منویات ایشــان چراغ راه ما 
در این مسیر خواهد بود، زندگی و معیشت 
ملــت را به مذاکرات گره نزده ایم و نخواهیم 
زد. در مذاکرات ما به هیچ وجه از اصول خود 
عقب نشینی نمی کنیم و در عین حال تنش  

هم نمی خواهیم.
وی به بحــران ناترازی ها به ویژه در حوزه 

انرژی نیز اشــاره کــرد و گفــت: رفع این 
ناترازی ها مســتلزم زمان، خرد جمعی و کار 
کارشناسی است. تاکنون جلسات متعددی 
با صاحب نظران موافق و منتقد برگزار شده 
و دیدگاه های آنان در سیاســت گذاری های 

دولت در این زمینه لحاظ شده است.
پزشــکیان درباره رویکرد دولت در حوزه 
آموزش و پرورش، بر ضرورت تحقق عدالت 
آموزشی تأکید کرد و گفت: مصمم به ساخت 
مدارس در مناطق فاقد مدرسه، تجهیز مراکز 
آموزشی و اصلاح شیوه های تدریس هستیم. 
در این مسیر، مشارکت مردمی جلب شده و 
انتظار می رود نمایندگان مجلس نیز در این 
امر خطیر یاریگر دولت باشند. دانش آموزان 
امروز ســرمایه و آینده ساز فردای کشورند و 
اگر امروز از آموزش صحیح و تربیت اصولی 

فرزندان مان غفلت شود، فردا برای جبران این 
عقب ماندگی بسیار دیر خواهد بود.

وی با تأکید بر این که مسئولیت ریاست 
جمهوری را امانتی الهی برای خدمت به مردم 
می داند، اظهار داشت: برای خدمت به مردم 
و کشــور، سختی ها و محدودیت های فراوان 
این مســئولیت را پذیرفته ام و مسئولیت و 
قدرت، جز به عنوان فرصتی برای گره گشایی 
از مشــکلات مردم، برای من هیچ جذابیتی 

ندارد.
وی همچنین با اشــاره به دشواری های 
پیش روی اصلاح امور کشــور تصریح کرد: 
طبعا در شــرایط فعلی، اصلاح مشــکلات 
به سادگی ممکن نیست، اما با همدلی، خرد 
جمعی و همراهی مــردم و نمایندگان، این 

مسیر دشوار نیز طی شدنی خواهد بود.

فاطمه مهاجرانی، ســخنگوی دولت 
به سؤال جماران در خصوص  در پاسخ 
احتمال استفاده دولت  از ظرفیت شعام 
برای تداوم  رفع  و شورای  ســران قوا 
فیلترینگ گفت: انشــاءالله با همکاری 
خوبی که وجود دارد شاهد رفع برخی 

از محدودیت ها خواهیم بود.
به گزارش ایســنا، فاطمــه مهاجرانی در 
نشســت خبری با نمایندگان رسانه ها که در 
مجتمع بندری کاســپین منطقه آزاد بندر 
انزلی برگزار شــد، اظهار کرد: دولت تلاش 
دارد تمرکز بیشــتر را بر صنعــت بگذارد و 
به دنبال پیشــبرد پویــش ۲۵ درجه برای 
صرفه جویی در مدیریت مصرف انرژی است 
و در نظر دارد که بخشی از خاموشی ها را بر 

منازل قرار دهد.
مهاجرانی در پاسخ به پرسشی درباره رفع 
فیلترینگ و برنامــه وزارت ارتباطات در این 
زمینه، تصریح کــرد: همان گونه که معاون 
رئیس جمهوری گفته است، نظام تصمیم ساز 
کشــور به نتیجه رفع فیلترینگ رســیده و 
امیدواریم به زودی شاهد رفع محدودیت هایی 

در این زمینه باشیم .
وی در پاســخ به پرسشــی درباره طرح 
اظهاراتی نســبت به شــیوه مدیریت دولت 
چهاردهم در زمینه خاموشــی ها از ســوی 
برخی مســئولان دولت گذشته، یادآور شد: 
رویکرد علمی بــه ما کمک می کند به جای 
اینکه انگشــت اتهام را به ســمت یکدیگر 
بگیریــم، واقعیات را بپذیریــم. ما با ناترازی 
حدود ۲۰ هزار مگاواتی مواجه هستیم و این 
ناترازی حاصل یک روز و دو روز نیست. این 
ناترازی حاصل سال ها فقدان سرمایه گذاری 
از یک ســو و گســترش شــبکه های توزیع 
از ســوی دیگر و افزایش مصرف ناشــی از 

گسترش هاست.
ســخنگوی دولت یــادآور شــد: با این 
شــرایط، جریان عرضه و تقاضا ما را به این 
ســو رهنمون می کند که بــا ناترازی مواجه 
می شــویم. به جای اینکه انگشت اتهام را به 
سمت کســی معطوف کنم، ترجیح می دهم 
با رویکرد و زبان علمی صحبت کنم و بگویم 
جریان عرضه و تقاضای برق نشــان می دهد 

ناترازی  خلق خواهد شد.

مهاجرانی گفت: مدتهاســت مقام معظم 
رهبری شعار ســال را به نام اقتصاد و تولید 
مزیــن می کنند، اما اگر در زمســتان، گاز و 
در تابستان، برق را برای صنایع قطع کنیم، 
چیــزی به نام تولید وجود نخواهد داشــت. 
رویکرد دولت بر این است که در این شرایط 
سخت همه باهم و در کنار هم از این شرایط 
عبور کنیــم. پس به جای اینکه قطع برق را 
صرفاً به صنایع تحمیل کنیم، مقداری هم به 

مصرف خانگی معطوفش کرده ایم.
وی یادآور شــد: می دانیم که این شرایط 
برای مردم مشکل زاســت، ولی باید در کنار 
هم از این شرایط عبور کنیم. بنابراین مشکل 
به جای اینکه پنهان شــود بایــد با مردم به 

اشتراک گذاشته شود.
ســخنگوی دولــت دربــاره بازداشــت 
شــهروندان ایرانی در بریتانیا، اظهار کرد: ما 
شاهد داستان سرایی ها هستیم که در بریتانیا 
شــکل گرفته، اما هرگونه دخالتی را در آن 
موضــوع قاطعانه رد می کنیــم و از مجاری 
دیپلماتیــک در حال پیگیــری این موضوع 
هستیم. مهاجرانی در پاسخی مبنی بر اینکه 
با توجه به تاکیــدات رئیس جمهوری برای 
اســتفاده ادارات از پنل های خورشیدی، چه 
برنامه ای در این زمینه تدوین شــده، گفت: 
اقدامــات در زمینــه صفحات خورشــیدی 
از ســوی خــود  از زمســتان گذشــته و 
رئیس جمهوری که کار را به دســت گرفت و 

بادقت فراوان جلو برد.
مهاجرانی در پاســخ به پرسشــی درباره 
بازگشت بابک زنجانی به فعالیت اقتصادی، 
اظهار کرد: پاسخ به این پرسش از سویی به 
قوه قضائیه بازمی گردد. از این جهت اظهارات 
سخنگوی قوه قضائیه را یادآوری می کنم که 
در پاسخ به پرسشی درباره آن فرد تاکید کرد 

که منع قانونی در ایــن زمینه وجود ندارد. 
وی ادامــه داد: در مــورد تفاهم نامه ای که 
منعقدشده نیز هم متن آن در سایت موجود 
است و می توان آن را مطالعه کرد و هم هنوز 
رقمی جابه جا نشده است. این دولت نیز مثل 
همه دولت ها و شاید بیشتر از بقیه دولت ها 
بر مبارزه با فســاد تاکید دارد. وی در پاسخ 
به پرسشی درباره کنترل تورم گفت: اولویت 
اقتصادی دولت، از یک ســو، کنترل تورم به 
منظور جلوگیری از فشار افزایش قیمت ها بر 
معیشت مردم، به ویژه سه دهک پایین جامعه 
اســت. کنترل تورم و جلوگیری از فشــار بر 
معیشــت مردم، یکی از راهبردهای اساسی 
دولت در حوزه های اقتصادی به شمار می رود. 
ســخنگوی دولت درباره نحوه تصمیم گیری 
دولت درباره موضوعاتی همچون قطع برق یا 
تغییر ساعات کاری اظهار کرد: دولت در این 
زمینه تصمیم خــود را گرفت به موقع اقدام 
کرد و لایحه ای دوفوریتی به مجلس ارســال 
کرد که متاسفانه رای نیاورد و بنابراین تغییر 

ساعت کاری، امری ناگزیر برای ما است.
ســخنگوی دولت در پاســخ به پرسشی 
ســاماندهی  برای  درخواســت هایی  درباره 
وضعیت بانک ها و احتمال انحلال بانک آینده، 
گفت: بانک ها به عنوان یکی از نهادهای مالی 
که باید مورد اعتماد مردم باشند، برای دولت 
بسیار مهم است و دولت چهاردهم نیز تلاش 
می کند کــه هرگونه رویکــرد غیرقانونی و 

غیرحرفه ای بانک ها را حذف کند. 
وی در پاســخ به پرسشــی درباره برنامه 
دولت برای مقابله با ناترازی برق، اظهار کرد: 
با ناترازی چندساله مواجه هستیم و به خاطر 
افزایش دما و کاهش بارندگی، بســیاری از 
سدهای کشــور آب کافی برای تولید انرژی 

برق آبی ندارند. 

پزشکیان در دیدار با اعضای فراکسیون مستقلین مجلس:

با حفظ اصول دنبال تنش نیستیم

خبر جدید سخنگوی دولت در مورد رفع فیلترینگ

شاهد رفع برخی محدودیت ها خواهیم بود

تسلیت پزشکیان به معاون ارتباطات 
دفتر رئیس جمهور

رئیس جمهــور در پیامی درگذشــت والــده طباطبایی معــاون ارتباطات و 
اطلاع رسانی دفتر رئیس جمهور را تسلیت گفت.

به گزارش ایســنا، مسعود پزشکیان در پیامی ضمن تسلیت و ابراز همدردی 
برای درگذشت والده آقای طباطبایی، معاون ارتباطات و اطلاع رسانی دفتر رئیس 
جمهــور، از خداوند ســبحان برای آن مرحومه رحمت و مغفــرت الهی و برای 

بازماندگان صبر و اجر مسئلت کرد.
متن پیام رئیس جمهور به شرح زیر است؛

انا لله و انا الیه راجعون
جناب آقای طباطبایی

معاون محترم ارتباطات و اطلاع رسانی
درگذشت والده مکرمه را به جناب عالی، خانواده محترم و سایر بستگان معزز، 
تســلیت می گویم و با ابراز همدردی، برای آن سفر کرده رحمت و مغفرت الهی، 
برای عموم بازماندگان صبر و اجر و برای شما که الحمدلله از تلاشگران و خادمان 
دلسوز عرصه رسانه کشور هستید، سلامت و توفیقات روزافزون از درگاه خداوند 

سبحان مسئلت دارم.
مسعود پزشکیان
رئیس جمهوری اسلامی ایران

عارف:
می توانیم روند نرخ مهاجرت را معکوس کنیم

معاون اول رئیس جمهور جایگاه دانشــگاه تبریز را به عنوان دانشــگاه هایی 
پیشکســوت و تاثیرگذار در پیشبرد علم و فناوری به ویژه فناوری های پیشرفته 
دانست و تاکید کرد: اگر با برنامه اصولی ریشه های مهاجرت نخبگان را شناسایی 
کنیم می توانیم روند نرخ مهاجرت را معکوس کنیم. به گزارش ایسنا، محمدرضا 
عارف در ادامه سفر به استان آذربایجان شرقی در دیدار صمیمی با دانشگاهیان 
و فناوران این اســتان با تاکید بر اینکه دانشــگاه در ســال های پس از پیروزی 
انقلاب اسلامی رشــد خوب و نمایی در کمیت و کیفیت داشتند، تصریح کرد: 
دانشــگاه های کشور نقش کلیدی در پاســخگویی به مطالبات علمی و نیازهای 
کشــور و ارتقاء جایگاه ایران داشــته اند. عارف خاطرنشان کرد: شتاب جدی در 
توســعه علم و فناوری به ویژه فناوری های پیشرفته در دانشگاه کشور ایجاد شد 
و زمانی که حرکت کشــور در فناوری های پیشــرفته و هایتک آغاز شد به دلیل 
همین پیشرفت های علمی و فناورانه دانشگاه ها با دنیا فاصله نداشتیم و با اتکای 
نیروهای با انگیزه و پرتلاش با هدف گذاری روشن در زمینه هایتک حرکت کردیم. 
معاون اول رئیس جمهور با بیان اینکه انتظار از دانشــگاه ها بیش از گذشته است 
و توقع داریم علاوه بر تولید علم و فناوری به دولت در حل مشــکلات اساســی 
همانند آسیب های اجتماعی و حل ناترازی ها کمک کنند، ادامه داد: دانشگاه باید 
در مســائل راهبردی و اجتماعی و اقتصادی کشور در کنار وظیفه اصلی و ذاتی 
توسعه علم و فناوری حضور جدی پیدا کند و به دولت اعلام کنند در برنامه  های 

توسعه ای که مبنای حرکت است به چه اصلاحاتی نیاز است.
عارف در خصوص مهاجرت نخبگان تصریح کرد: اگر با برنامه اصولی ریشه های 
مهاجرت نخبگان را شناسایی کنیم می توانیم روند نرخ مهاجرت را معکوس کنیم 
کــه اکثر این نخبگان به دلیل عدم وجود ابــزار کار چاره ای جز بیرون آمدن از 
دانشگاه ندارند و دانشگاهیان باید در این زمینه کمک کنند چرا که رویکردهای 

دولت کوتاه مدت و با توجه به منابع در اختیار است.
معاون اول رئیس جمهور همچنین بر ضرورت گسترش فعالیت های دانشگاه ها 
در منطقه تاکید کرد و ادامه داد: منطقه بیش از گذشته به ما نیاز دارد و آمادگی 
همکاری دارند و کشورهای منطقه با اشتراکات فراوان فرهنگی تاریخی و مذهبی 

می تواند زمینه خوبی برای حضور دانشگاه های ایران باشد.
معاون اول رئیس جمهور در خصوص حل مشــکل مسکن اساتید دانشگاهی 
ادامه داد: در دولت و هیات مولدسازی دارایی های دولت با مولدسازی زمین های 
دانشگاهی مخالفت کرده ایم و تنها در صورتی که خود دانشگاه درخواست کند با 
مولدسازی زمین های دانشگاهی موافقت می کنیم. معاون اول رئیس جمهور ادامه 
داد: دانشگاه های استان آذربایجان شرقی می توانند قطب علم و فناوری به ویژه 
در زمینه هوش مصنوعی شوند و در نظر داریم با ایجاد منطقه ای در این استان 

به عنوان یکی از قطب های هوش مصنوعی شناخته شود.

معاون امور زنان رئیس جمهور:
دولت به دنبال افزایش سهم مدیریتی زنان است

معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهور با بیان اینکه ســهم زنان از مناصب 
مدیریتی کشــور بــه بیش از ۲۰۰ نفر رســیده، گفت: افزایش ســهم زنان در 

عرصه های مدیریتی با جدیت توسط دولت دنبال می شود.
به گزارش ایسنا، زهرا بهروز آذر، روز گذشته )سه شنبه( در جریان سفر کاری 
خود به استان کرمانشاه در جمع خبرنگاران از توجه ویژه شخص رئیس جمهور 
و معاونین وی  به جایگاه بانوان یاد کرد و افزود: باور دولت این است که اگر قرار 
باشد به قله هایی که ترسیم کرده ایم برسیم، به زنان و مردان به عنوان دو بال برای 

پرواز و پیشرفت نیاز داریم و هر دو بال باید در کنار هم حرکت کنند.
وی اظهار کرد: دولت تلاش کرده حضور زنان در مناصب مدیریتی را با هدف 

نقش آفرینی در عرصه تصمیم گیری و تصمیم سازی تقویت کند.
معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهور  با بیان اینکه اکنون ســهم زنان از 
جایگاه مدیریتی کشــور به بیش از ۲۰۰ نفر رسیده است، افزود: حضور زنان در 
عرصه های مدیریتی فقط به دولت برنمی گردد و باید شاهد حضور زنان در همه 

حوزه های دیگر خصوصا فعالیت های اقتصادی نیز  باشیم.
وی در ادامه درباره سفر خود به استان کرمانشاه که در کنار هیات دولت انجام 
می شود نیز اظهار کرد: در این سفر در تعدادی از شهرستان ها حضور خواهم یافت 
کــه هدف از این برنامه ها گفت و گو نزدیک با مردم در فضای صمیمانه و به دور 

از کلیشه و رسمیت است.
 بهروز آذر افزود: هدف از سفرهای استانی این است که ابتدا حرف های زنان 
و خانواده ها و در گام بعدی سایر مردم شهرستان ها به شیوه موثر شنیده شود و 
نکات و مســائلی که باید توسط هیات دولت در نظر گرفته شود، به اطلاع دولت 
برســد. وی با بیان اینکه عقیده داریم خود مردم بیش از هر کســی به مسائل 
و راهکارهای آنها آشــنا هستند، خاطرنشــان کرد: نه تنها از مسائلی که توسط 
مدیریت ارشد استان پیگیری می شــود حمایت خواهیم کرد، بلکه مسائلی که 

نیازمند پیگیری های ملی و بین قوا است را نیز  دنبال خواهیم کرد.

آهی: وفاق را شرکت سهامی نمی دانیم
مشاور رئیس جمهور در امور احزاب و تشکل ها گفت: ما وفاق را شرکت سهامی 

نمی دانیم که هر جریان فکری سهمی بگیرد.
به گزارش ایسنا، نورالدین آهی در دیدار با نمایندگان تشکل های دانشجویی 
دانشــگاه های شیراز، با تاکید بر نقش بنیادین دانشــگاه ها در توسعه کشور، از 
برخی رویکردهای امنیتی نســبت به دانشــگاه ها انتقاد کرد و گفت: اگر آزادی 
از دانشجویان گرفته شــود، کشور باخته است. دانشجو باید آزاد باشد، نقد کند 
و مطالبه داشته باشــد. وی با اشاره به اینکه اساس گفتمان دولت چهاردهم بر 
حضور فعال و کنشگرانه دانشجویان است، افزود: دانشجویان نه ابزار سیاسی بلکه 
»موتور مرکز توسعه کشور« هستند. تشکل های دانشجویی باید مطالبه گر باشند؛ 

اگر مسئولان از شما نترسند، باید در عملکرد خود شک کنید.
آهی با بیان اینکه دولت وفاق، تکثر و تضارب آرا را به رسمیت می شناسد، اما 
بین رقابت فکری و دشــمنی سیاسی تمایز وجود دارد، تصریح کرد: تشکل های 
دانشجویی متکثر و متفاوت اند، اما نباید دیگری را دشمن خود فرض کنند. نقطه 

اشتراک ما ایران است و هر جا منافع ملی در میان باشد، باید همدل بود.
مشــاور رئیس جمهور با تاکید بر اینکه دولــت چهاردهم صدای بی صدایان 
است، گفت: صدای تشکل هایی که ســال ها شنیده نشدند، امروز در این دولت 
شنیده می شوند. این دولت تلاش می کند با تکیه بر تفکر ملی و اجماع اجتماعی، 
تصمیمات خود را بر اســاس مشارکت همه جانبه اتخاذ کند. وی افزود: ما وفاق 
را شرکت ســهامی نمی دانیم که هر جریان فکری ســهمی بگیرد؛ وفاق یعنی 
شناسایی بحران ها و تلاش برای رسیدن به راه حل مشترک با حضور اصلاح طلبان، 
اصولگرایان و حتی آن ۵۱ درصدی که پای صندوق رأی نیامدند. آهی در ادامه 
با اشــاره به برخی مصادیق انسجام ملی در دولت چهاردهم، از انتصاب نخستین 
استاندار اهل سنت در کردســتان، فرمانداران زن در فارس و حضور چهره های 
جوان در شــورای راهبردی دولت، گفت: برای نخســتین بار در تاریخ مدیریت 
اســتان فارس، سه فرماندار زن و یک زن اهل سنت منصوب شده اند. همچنین 
تمام اعضای گروه ما در حوزه احزاب، زیر ۳۵ ســال هســتند. با اینکه شــورای 
راهبری انتخاب وزرا غالباً اصلاح طلب بود، اما از دل آن وزرای اصولگرا نیز بیرون 

آمدند. این یعنی دولت به شایسته سالاری و تخصص گرایی پایبند مانده است.

دولت

سرلشکر باقری در بازدید از یگان های هجومی 
ارتش و سپاه:

نیروهای مسلح برای هر شرایطی 
در آمادگی کامل هستند

رئیس ســتاد کل نیروهای مســلح از آخرین وضعیت 
آمادگی رزمی و عملیاتی یگان های هجومی ارتش و سپاه 

در جنوب کشور بازدید کرد.
به گزارش روابط عمومی ارتش به نقل از صداوســیما، 
سردار سرلشــکر پاســدار محمد باقری، رئیس ستاد کل 
نیروهای مسلح جمهوری اســلامی ایران با همراهی امیر 
سرلشکر سید عبدالرحیم موســوی، فرمانده کل ارتش و 
سرلشکر پاسدار حسین سلامی، فرمانده کل سپاه و جمعی 
از فرماندهان عالی رتبه نیروهای مســلح ایران از وضعیت 
آمادگی و رزمی یگان های هجومی نیروهای مسلح جنوب 
کشــور بازدید کرد. سرلشکر پاسدار باقری، در جریان این 
بازدید، در تشــریح ارزیابی عملیاتــی از یگان های دریایی 
ارتش و سپاه در جنوب کشور، بیان کرد: بررسی های لازم 
به صورت میدانی برای آمادگی به منظور اجرای طرح های 
عملیاتی گوناگون در این سفر اتفاق  افتاد و نیروهای مسلح 

کشورمان برای هر شرایطی در آمادگی کامل هستند.
رئیس ستاد کل نیروهای مسلح تصریح کرد: الحمدلله 
طی این بازدید ۲ روزه هیئت ســتاد کل نیروی مسلح از 
نیــروی دریایی ارتــش و نیروی دریایی ســپاه، اطمینان 
پیدا کردیــم که به لحاظ توان و آمادگی رزمی در بهترین 
وضعیت به سر می بریم. نیروهای مسلح ما از لحاظ اشراف 
اطلاعاتی و همچنین طرح ریزی عملیاتی و آمادگی برای 

اجرای آنها در بهترین وضعیت هستند.
او با بیــان اینکه »دراین بازدید مــا تمام طرح ریزی ها 
و وضعیت هــای عملیاتی را کنتــرل کردیم و به اطمینان 
رســیدیم که از نظر تمرینات و رزمایش ها و پای کار بودن 
و آمادگــی روحی و عملیاتــی، نیروها در بهترین وضعیت 
هستند«، گفت: اگر از دشمنان خطایی سر بزند یا نیتی و 
قصدی یا اقدامی علیه نظام و آب و خاک مقدس جمهوری 
اســلامی ایران داشته باشند، نیروهای مســلح ما توان و 

آمادگی مقابله با آنها را دارند.
رئیس ســتاد کل نیروهای مســلح خطاب به دشمنان 
و بدخواهــان بیان کرد: توصیه ما به دشــمنانی که گاهی 
تهدیداتی علیه نظام مطرح می کنند، این است که ممکن 
اســت شــما آغازگر یک درگیری با جمهوری اسلامی بر 
اســاس خطای محاسباتی باشــید، لکن خاتمه درگیری، 
نحوه درگیری، زمان و مکان درگیری و توسعه صحنه نبرد، 
دیگر با شما نیست و این جمهوری اسلامی ایران است که 

مشخص خواهد کرد.

سردار حاجی زاده در در دیدار با اعضای 
کمیسیون امنیت ملی:

دشمن توان آسیب زدن به سیستم 
آفندی جمهوری اسلامی را ندارد

سخنگوی کمیســیون امنیت ملی و سیاست خارجی 
مجلس شورای اسلامی گفت: سردار حاجی زاده در جلسه 
کمیسیون بیان کرد تهدیدات مطرح شده علیه جمهوری 
اسلامی، بدون پایه است و آسیب پذیری دشمن نسبت به 
گذشته بیشتر شده و دشمن توان آسیب زدن به سیستم 
آفندی جمهوری اسلامی را ندارد. به گزارش ایسنا، ابراهیم 
رضایی با اشــاره به دیدار اعضای کمیسیون امنیت ملی و 
سیاســت خارجی مجلس با ســردار حاجی زاده، فرمانده 
نیروی هوافضای ســپاه پاســداران انقلاب اسلامی گفت: 
در این جلســه، ســردار حاجی زاده ضمن ارائه گزارشی از 
اقدامات، برنامه ها و رویکردهای نیروی هوافضای ســپاه و 
تشــریح آخرین وضعیت منطقه به لحاظ امنیتی و نظامی 
و مواضع دشمن، گزارشی از توانایی های دفاعی جمهوری 

اسلامی به ویژه در حوزه موشکی و پهپادی ارائه کرد.
سخنگوی کمیســیون امنیت ملی و سیاست خارجی 
مجلس بیان کرد: ســردار حاجــی زاده عملیات های وعده 
صادق ۱ و ۲ را تشریح کرد و گفت که عملیات وعده صادق 
۲ بزرگترین عملیات موشکی جهان بود که در آن بیش از 
۷۵ درصد موشــک ها به هدف خورد و موفق بود و دشمن 
صهیونیســتی هم قادر به ایستادگی و مقاومت و مهار این 

حمله نبود.
رضایی افزود: ســردار حاجی زاده با اشــاره به تهدیدات 
اخیر دشــمنان گفت که این تهدیدات مطرح شــده علیه 
جمهوری اسلامی، بدون پایه است و آسیب پذیری دشمن 
نسبت به گذشته بیشتر شده و دشمن توان آسیب زدن به 

سیستم آفندی جمهوری اسلامی را ندارد.
سخنگوی کمیســیون امنیت ملی و سیاست خارجی 
مجلس شــورای اسلامی بیان کرد: ســردار حاجی زاده در 
پاسخ به تبلیغات دشمن مبنی بر اینکه ایران ضعیف شده 
گفت که این تبلیغات ساخته و پرداخته رسانه های عبری 
و غربی اســت و تاکید داشت که قدرت جمهوری اسلامی 

ایران دست نخورده و ما قدرتمندتر از گذشته شده ایم.
رضایــی تاکید کرد: اعضای کمیســیون امنیت ملی و 
سیاســت خارجی هم در این جلسه نظرات و دیدگاه های 
خودشــان را بیــان کردنــد و ضمن تجلیــل از خدمات، 
مجاهدت هــا و ایثارگری های نیروی هوافضای ســپاه، بر 

حمایت قاطع از این نیرو و پشتیبانی از آن تاکید کردند.

فرمانده نیروی زمینی ارتش خبر داد
موشک های ساخت نیروی زمینی ارتش 

هوشمند شده اند
فرمانده نیروی زمینی ارتش از هوشــمند شــدن همه 
موشــک های ســاخت نیروی زمینی ارتش خبــر داد. به 
گزارش ایسنا، امیر سرتیپ حیدری در گفت وگویی با اعلام 
این خبر افزود: این موشک های هوشمند با قابلیت مقابله با 
جنگ الکترونیک با تکیه بر توان متخصصان نیروی زمینی 
ارتش و همکاری وزارت دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح 

نیروی زمینی ارتش تولید شده اند.
یو تاکید کرد که این موشــک های هوشــمند بر روی 

بالگردهای هوانیروز آزمایش شده اند.

سرلشکر سلامی سخنران ویژه مراسم 
شهدای خدمت

همایش سراســری گرامیداشت هفته شهدای خدمت، 
با ســخنرانی سردار سرلشــکر پاسدار حســین سلامی، 
فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی، در میدان امام 

حسین)ع( تهران برگزار می شود.
به گزارش ایســنا به نقل از ســپاه نیوز سعید اوحدی، 
معاون رئیس جمهور و رئیس ســتاد گرامیداشــت شهید 
آیت الله رئیسی و دیگر شهدای خدمت، در نشست خبری 
این رویداد اعلام کــرد: این همایش به صورت همزمان در 
سراسر کشور و با محوریت حضور مردم برگزار خواهد شد. 
بــه گفته اوحدی، برنامه های هفته شــهدای خدمت با 
هدف برجسته ســازی چهره مردمی شــهدای خدمت و با 
مشارکت گروه های جهادی، کمیته های مردمی و خادمان 

گلزارهای شهدا طراحی شده است. 

دفاعی

معاون حقوقی رئیس جمهور:

استثنائات قانونی به قاعده بدل شده اند
معاون اول رئیس جمهور:

فیلترینگ گام به گام در حال اجرا شدن است
معاون حقوقی رئیس جمهوری با بیان اینکــه رفتار حقوقی در میان نخبگان 
نهادینه نشده و احترام به قانون در میان دستگاه ها و مردم کمرنگ است، تاکید 
کرد: اســتثنائات قانونی آن قدر زیاد شده اند که عملًا به قاعده تبدیل شده  و این 
مسئله موجب آشفتگی نظام حقوقی است. به گزارش ایسنا، حجت الاسلام و المسلمین 
مجید انصاری در دیدار جمعی از دانشــجویان »دانشگاه شــهید باهنر« کرمان اظهار کرد: 
خوشبختانه نسل جوان امروز کشور، بسیار جلوتر از ما و در جریان امور هستند.  وی افزود: 
این مقطع الزاماتی دارد که هم بر مسئولان تحمیل می شود، هم بر مردم و به ویژه بر نخبگان 
و جامعه  فرهیخته  دانشــگاهی. اکنون چهل وشش سال از پیروزی انقلابی گذشته  است که 
اهداف بزرگ و آرمان های بلند داشت و قانون اساسی مترقی دارد. انصاری ادامه داد: با وجود 
موانع و مشــکلات، در این چهل وشش ســال گام های بلندی برداشته شده، اما واقعیت این 
است که با آنچه می خواستیم هنوز فاصله  زیادی داریم و حتی آنچه که می توانستیم به آن 
برســیم نیز فاصله  زیادی با وضعیت فعلی دارد. معاون حقوقی رئیس جمهوری یادآور شد: 
سند چشم انداز بیست ساله ای که در سال ۱۳۸۴ تصویب و ابلاغ شد اکنون بررسی ها نشان 
می دهد تحقق اهدافش بســیار محدود بوده است. وی گفت: با وجود نگرانی ها، فرصت های 
بزرگی داریم و جمعیت عظیم جوان و تحصیل کرده که باید زمینه  اشــتغال آن ها متناسب 
با رشته شان فراهم شود. امروز در شرایطی هستیم که عقل، شرع، وجدان و انقلابی گری، از 
هر زاویه که نگاه کنیم، ایجاب می کند فراتر از زندگی شخصی، مسئولیت اجتماعی خود را 
ببینیم. انصاری با تاکید بر لزوم ترویج آگاهی حقوقی در بین مردم تصریح کرد: استثنائات 
قانونی آنقدر زیاد شــده اند که عملًا به قاعده تبدیل شــده  و این مســئله موجب آشفتگی 
نظام حقوقی شــده است. وظیفه  جامعه  حقوقی، دانشکده ها، قوه  قضاییه، کانون های وکلا و 
اســتادان حقوق بسیار سنگین است. ما در معاونت حقوقی ریاست جمهوری وظایفی داریم 
و می توانیم فراتر از آن نیز تســهیل گری کنیم. وی افزود: در درجه اول باید برای شــناخت 
ظرفیت های حقوقی کشور، برنامه ریزی دقیقی داشته باشیم. از جمله ایجاد بانک اطلاعاتی 
جامع و دقیق حقوقدانان کشــور در رشته های مختلف که آمادگی همکاری در این حوزه ها 
را دارند. همچنین باید همفکری و هم افزایی در طراحی و اجرای برنامه هایی برای گسترش 
فرهنگ حقوق و زیست حقوقی در کشور صورت گیرد. انصاری با تاکید بر لزوم حفظ استادان 
و نخبگان حقوقی در دانشگاه ها، گفت: آمادگی داریم برای همکاری با دانشگاه و دانشجویان 
در هر سطحی ورود کنیم. در مورد استادان دانشگاه، باید فکری برای تقویت انگیزه، تمرکز 
و ماندگاری آن ها در فضای دانشگاهی کرد. متأسفانه بسیاری از اساتید تمرکز خود را روی 

مشاغل بیرونی گذاشته اند و این به آموزش لطمه زده است.

معاون اول رئیس جمهور با تاکید بر اینکه باور دولت و دکتر پزشکیان عملیاتی 
کردن شــعارها و وعده های انتخاباتی اســت، تصریح کرد: شهادت می دهم که 
رویکرد »شــعاری ندهیم و اگر وعده ای دادیم عملیاتی کنیم« را در دولت ادامه 

دادیم چرا که پایبند به گزارش کار و عملکرد هستیم.
به گزارش ایسنا، محمدرضا عارف در نشست هم اندیشی جمعی از منتخبین سیاسی، 
اجتماعی و فرهنگی اســتان آذربایجان شــرقی با تاکید بر اینکه معتقدیم اگر صرفاً هدف 
گزارش دادن باشــد امور لحظه ای و مقطعی است، افزود: رویکرد دولت چهاردهم گزارش 
عملکرد اســت و علی رغم برخی مشکلات در مسیر درســتی در طول ۱۰ ماهه گذشته 

حرکت کردیم.
معاون اول رئیس جمهور با اشــاره به شــرایط کشــور در زمان روی کار آمدن دولت 
چهاردهم گفت: دولت به دنبال این نبود که به مردم اعلام کند در چه شرایطی دولت وفاق 
ملی شکل گرفت چرا که راهبرد دولت ارتقای امید در جامعه است و از کلیدهای موفقیت 
حاکمیت امید دادن به جامعه است اما برخی مشکلات همانند ناترازی ها از جمله ناترازی 
برق خود را در جامعه نشان داد که در این راستا و در طول چند ماه گذشته ۷ هزار مگاوات 
نیــروگاه جدید به ظرفیت نیروگاهی کشــور اضافه کردیم اما وضعیت کماکان قابل قبول 

نیست و امیدواریم با تلاشهای در حال انجام شرایط ناترازی برق بهبود پیدا کند.
معــاون اول رئیس جمهور با تاکید بر اینکه دولــت از نقد با وجود منصفانه نبودن نیز 
اســتقبال می کند و انتظار داریم نقد همراه با پیشــنهاد باشد، تصریح کرد: معتقدیم نقد 
نیشدار نیز انگیزه حل مشکل دارد و انتظار داریم ناقدان راهکار و فرصت ها و امکانات را نیز  

پیشنهاد دهند که دولت قطعاً به این نقدها توجه ویژه می کند.
معــاون اول رئیس جمهور با تاکید بر اینکه بــرای تحقق وعده های انتخاباتی به دنبال 
شوک درمانی نیستیم، گفت: در زمینه رفع فیلترینگ، نظام تصمیم سازی و تصمیم گیری 
کشــور  به این نتیجه یعنی رفع فیلترینگ رسیده است و  به دنبال آن بودیم که با تدبیر 
انجام شــود که البته معتقد به تسلط و اشراف اطلاعاتی برای امنیت ملی هستیم، اما رفع 
فیلتر خواسته ای بود که دکتر پزشکیان در مبارزات انتخاباتی به مردم قول دادند و امروز به 
صورت گام به گام در حال اجرا شدن است و می خواهیم به گونه ای عمل شود که تصمیمات 

اتخاذ شده بار دیگر به وضعیت سابق خود باز نگردد.
عارف در خصوص لایحه عفاف و حجاب نیز تصریح کرد: دولت معتقد است ارائه لایحه 
در ایــن زمینــه باید در چارچوب ارزش ها و عزت حاکم بر نظام اســلامی و مردم و قانون 
اساسی باشد به همین دلیل در دولت اصلاحاتی درخصوص این لایحه در حال انجام است.


